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Protokół nr VII/2024 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 06 listopada 2024r.  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:31. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W sesji wzięło udział 14 radnych: 

Obecni: 

1. Marcin Bojaryn 

2. Bartosz Bukowski 

3. Laurence Cherni 

4. Tomasz Choroś 

5. Joanna Iwko 

6. Paweł Kopczyński 

7. Marzena Łużyńska 

8. Dominik Margielewski 

9. Maciej Motyl 

10. Marcin Podolski 

11. Adam Poprawski 

12. Jarosław Stark 

13. Karolina Stępień 

14. Marta Stępień 

15. Ewa Wojciechowska 

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Sekretarz Miasta Sławno i Naczelnik Wydziału Organizacyjnego – Daniel Wojniak, 

− Naczelnicy Wydziałów: Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Łukasz Wasik, Spraw 

Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak, Gospodarki Przestrzennej i Obrotu 

Nieruchomościami – Szymon Koprowicz,  

− radcowie prawni –Paweł Jóźwiak, Maciej Jabłoński, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Sławnie), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Sławnie), Robert Jankowski 

(Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.  

w Sławnie),  Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), 

Dominika Wróbel (Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), 
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Małgorzata Szwec (Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Sławnie), 

Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Sławnie), Stanisław Guzewski 

(Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie), Małgorzata Król (Dyrektor 

Przedszkola nr 4 i Żłobka Miejskiego w Sławnie), 

− mieszkanka Sławna – p. Danuta Borowska. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 30 września 2024r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Programu współpracy Miasta Sławno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2025, 
b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 1 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego 

przy ulicy Koszalińskiej 7D na rzecz najemcy tego lokalu, 

c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99 % od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego nr 2 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, usytuowanego 

przy ulicy I Pułku Ułanów 7A na rzecz najemcy tego lokalu, 

d) pomników przyrody, 

e) zmian w budżecie Miasta Sławno na 2024 rok. 

4. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia 

za 2023 rok. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w III kwartale 

2024 roku. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za III kwartał 2024 roku. 

7. Wnioski radnych. 

8. Zamknięcie sesji. 
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

Przewodnicząca otworzyła sesję, stwierdzając kworum i witając zebranych. 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 30 września 2024r. 

 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 30 września 2024r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

2. Trybuna obywatelska (od 2:30 minuty sesji) 

W ramach trybuny obywatelskiej wypowiedziała się mieszkanka Sławna – pani Danuta 

Borowska. Poruszyła trzy tematy. Pierwszy z nich dotyczył gospodarki odpadami. Mieszkanka 

odniosła się do ostatniej podwyżki opłat za gospodarowanie odpadami, ponieważ uważa, że 

wskaźniki ekonomiczne nie powodowałyby (m.in. inflacja) tak wysokiej podwyżki. 
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Stwierdziła, że w naszym mieście są miejsca, gdzie są problemy z tą gospodarką i te problemy 

rodzą koszty. Te koszty i problemy nie są usuwane tam, gdzie one są, tylko zostały przeniesione 

na zwiększenie opłaty dla wszystkich mieszkańców Sławna. Radni zostali wybrani, aby 

mieszkańców reprezentować, a czegoś w tej materii zabrakło. Poprosiła, aby zwrócić na to 

uwagę, bo problem za jakiś czas może powrócić, podwyżka znowu będzie bardzo wysoka, a to 

się odbije na wszystkich mieszkańcach. Większość stosuje się do obowiązujących przepisów. 

Jako kolejny poruszyła temat wymiany oświetlenia m.in. przy ul. Wojska Polskiego – te klosze, 

które są nowe – wg niej – nie są zbyt ładne i estetyczne, wręcz budzą złe skojarzenia. 

Ostatni omówiony problem dotyczył przedłużenia ulicy Mickiewicza – przed szkołą muzyczną, 

przedłużenia ulicy Wojska Polskiego – wjazd do straży pożarnej, jak również ulicy Chopina  

– przedłużenie i ul. Chrobrego: na przedłużeniach tych ulic nie ma namalowanych pasów na 

przejściach dla pieszych – od dawna. Mieszkanka zgłaszała ten problem, ale nic się z tym nie 

dzieje, a to stwarza zagrożenie, bo nie wiadomo, kto ma tam pierwszeństwo (kierowca czy 

piesi). Poprosiła o pojawienie się tam pasów, wystąpienie w tej sprawie do odpowiedniego 

zarządcy danej drogi, bo są to newralgiczne miejsca.          

 Z kolei głos zabrał Burmistrz Miasta Sławno, który odniósł się do pierwszej ww. 

kwestii. Powiedział, że wiadomo, jak wygląda sytuacja gospodarki odpadami, jak kształtują się 

koszty, jak na to zabezpiecza się środki i nic się nie zmieniło. Gminy mają zorganizować cały 

system, ponosić koszty, zorganizować mechanizm ściągania opłaty – to się musi ze sobą 

bilansować. Wszystkie koszty są znane i mogą być przedmiotem analizy. Nikt nie pokryje za 

gminę wydatków dotyczących gospodarowania odpadami. Są pewne problemy, z którymi się 

zgadza i dotyczą one spółdzielni mieszkaniowej, gdzie sposób segregacji nie jest właściwy, ale 

to są innego rodzaju zagadnienia. Nawet gdyby wejść w sferę kar, które z tego tytułu powstają, 

to one są też płacone z innych środków. To nie wchodzi w obsługę systemu. I też nie można 

wykluczyć, że takie podwyżki w przyszłości będą miały miejsce bez względu na to, kto będzie 

piastował funkcję burmistrza, bo to po prostu jest ekonomia. Aczkolwiek robią wszystko, co 

tylko jest możliwe i każdy pomysł jest dobry, jeżeli jest się w stanie cokolwiek obniżyć  

w pozycji kosztów. Jest otwarty. Ale trudno jest mówić o obniżaniu kosztów, kiedy płaca 

minimalna rośnie bardzo mocno, kiedy energia idzie bardzo mocno do góry plus paliwo oraz 

cały szereg kosztów pośrednich od nich kompletnie niezależnych. Nie ma wpływu na to, co się 

może wydarzyć ze spalarnią w Koszalinie. Nie wiadomo, jak będzie kształtował się cały rynek 

odbioru całej frakcji sitowej, kalorycznej, jakie to spowoduje koszty. Ostrzegł, że można 

zrezygnować całkowicie z prowadzenia naszej spółki komunalnej i scedować wszystko na 

zewnątrz, tylko obawia się, że te koszty mogą wzrosnąć nawet o 100 % docelowo. Warto mieć 

własne mechanizmy walki z tym wszystkim. Nikt niczego nie ukrywa, każda pozycja jest 

otwarta. Jest otwarty na każdą propozycję, która może spowodować obniżenie pozycji kosztów, 

ale tych istotnych elementów kosztów, bo to może się potem przełożyć na konkretną cenę. 

Pozostałe kwestie – druga i trzecia z trybuny obywatelskiej – będą rozpatrywane.  

 

 

3. Podjęcie uchwał 

 

Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie projekty uchwał wymienione w porządku sesji 

zostały pozytywnie zaopiniowane 05 listopada 2024r. podczas wspólnego posiedzenia komisji 

stałych Rady Miejskiej w Sławnie. 
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a) Podjęcie uchwały nr VII/45/2024 w sprawie Programu współpracy Miasta Sławno  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Sławno  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

b) Podjęcie uchwały nr VII/46/2024 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty  

w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 1 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, 

usytuowanego przy ulicy Koszalińskiej 7D na rzecz najemcy tego lokalu 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 1 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, 

usytuowanego przy ulicy Koszalińskiej 7D na rzecz najemcy tego lokalu 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

c) Podjęcie uchwały nr VII/47/2024 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty  

w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 2 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, 
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usytuowanego przy ulicy I Pułku Ułanów 7A na rzecz najemcy tego lokalu 

Na temat ww. uchwały wypowiedział się Maciej Motyl (14 minuta sesji). 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 99 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 2 stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno, 

usytuowanego przy ulicy I Pułku Ułanów 7A na rzecz najemcy tego lokalu 

Wyniki głosowania 

ZA : 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Karolina Stępień, Ewa Wojciechowska 

PRZECIW (4) Tomasz Choroś, Maciej Motyl, Jarosław Stark, Marta Stępień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Iwko 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

d) Podjęcie uchwały nr VII/48/2024 w sprawie pomników przyrody 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie pomników przyrody 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

 

e) Podjęcie uchwały nr VII/49/2024  w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2024 rok 

Radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2024 

rok  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

 

4. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 

2023 rok 

 

Przewodnicząca poinformowała, że na podstawie art. 24h ust. 12 Ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym 14 radnych zobowiązanych było do złożenia Przewodniczącej 

Rady Miejskiej w Sławnie  oświadczenia majątkowego na stan 31 grudnia 2023r. Złożyli je  

w dwóch egzemplarzach wraz z kopią swojego zeznania o  wysokości osiągniętego dochodu  

w roku podatkowym 2023. W złożonych oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości. 

Po jednym egzemplarzu każdego oświadczenia wraz z zeznaniem PIT przekazano  

II Urzędowi Skarbowemu w Koszalinie (pismem z 30.04.2024r.), a także – w przypadku 

Przewodniczącej Rady Miejskiej – Wojewodzie Zachodniopomorskiemu (pismem  

z 28.03.2024r.).    

Ponadto – w związku z zakończeniem kadencji Rady i rozpoczęciem nowej – wysłano 

oświadczenia majątkowe radnych i Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sławnie odpowiednio 

do II Urzędu Skarbowego w Koszalinie (pismem z 29.02.2024r. – w związku z upływem 

kadencji oraz z 28.05.2024r.  –  w związku z objęciem mandatu radnego), a także Wojewodzie 

Zachodniopomorskiemu (pismem z 26.02.2024r. – w związku z upływem kadencji oraz  

z 20.05.2024r. – w związku z objęciem mandatu radnej). 

Informacje jawne zawarte w ww. oświadczeniach majątkowych zostały zamieszczone  

w  Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Sławnie. Naczelnik II Urzędu 

Skarbowego nie wystąpił do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem  

o przeprowadzenie kontroli oświadczeń majątkowych, a z informacji nadesłanej od Wojewody 

Zachodniopomorskiego wynika, że Przewodnicząca Rady Miejskiej wywiązała się w pełni  

z ustawowego obowiązku. 

Żadne ze złożonych oświadczeń majątkowych nie wzbudziło wątpliwości, które skutkowałyby 

wszczęciem dodatkowych procedur.  

Poza tym do biura rady wpłynęła informacja Burmistrza Miasta Sławno o złożonych  

oświadczeniach o stanie majątkowym przez osoby do tego zobowiązane. 

Oświadczenia o stanie majątkowym za rok 2023 zobowiązanych było złożyć  

18 osób, w tym Zastępca Burmistrza Miasta Sławno, Skarbnik Miasta Sławno, Sekretarz Miasta 

Sławno, 14 kierowników miejskich jednostek organizacyjnych oraz 1 osoba wydająca decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta. Wszystkie osoby zobowiązane do złożenia 

rocznego oświadczenia majątkowego dokonały powyższego w ustawowym terminie, tj. do dnia 

30 kwietnia 2024 r.  
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Jeden egzemplarz oświadczenia wraz z kopią zeznania (PIT) o wysokości osiągniętego 

dochodu został przekazany do Urzędu Skarbowego właściwego ze względu na miejsce 

zamieszkania składającego oświadczenie, a w przypadku Burmistrza Miasta Sławno  

- Wojewodzie Zachodniopomorskiemu w ustawowym terminie. Jawne informacje zawarte  

w oświadczeniach majątkowych zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego w Sławnie. 

Ponadto do złożenia oświadczenia majątkowego na 2 miesiące przed upływem kadencji oraz w 

związku z rozpoczęciem kadencji (w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania) 

zobowiązany był Burmistrz Miasta Sławno, z którego obowiązku wywiązał się składając 

oświadczenie majątkowe Wojewodzie Zachodniopomorskiemu w ustawowym terminie.  

Oświadczenia majątkowe złożyli również: 

1) Jedna osoba w związku z zakończeniem pełnienia funkcji dyrektora jednostki organizacyjnej 

(złożono w terminie), 

2) Jedna osoba w związku z rozpoczęciem pełnienia funkcji dyrektora jednostki organizacyjnej 

(złożono w terminie), 

3) Jedna osoba w związku z rozpoczęciem pełnienia funkcji sekretarza w urzędzie. 

Do dnia złożenia niniejszej informacji Naczelnik Urzędu Skarbowego nie wystąpił do 

Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli nadesłanych 

oświadczeń majątkowych.  

Natomiast z informacji nadesłanej od Wojewody Zachodniopomorskiego wynika, iż Burmistrz 

Miasta Sławno wywiązał się w pełni z ustawowego obowiązku.  
 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych 

do ich złożenia za 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w III kwartale 2024 roku 

 

Głos zabrali (24:30 minuta sesji) Maciej Motyl i Szymon Koprowicz, który na pytanie radnego 

odpowiedział w punkcie dot. wniosków radnych. 
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Głosowano w sprawie: Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych  

w III kwartale 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

 

6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za III kwartał 2024 roku 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za III kwartał 2024 roku 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Bukowski, Laurence Cherni, Tomasz Choroś, Joanna Iwko, Paweł 

Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, 

Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Ewa Wojciechowska 

NIEOBECNI (1) Marcin Bojaryn 

 

 

 

7. Wnioski radnych (od 27 minuty sesji): 

1. Bartosz Bukowski – wniosek związany z ostatnio wystosowanym zapytaniem do 

Burmistrza Miasta Sławno i otrzymaną odpowiedzią – sprawa dotyczy realizowanej 

inwestycji pn. „Przebudowa ulic w centrum Sławna”, czyli ulic Rapackiego, Grottgera                

i tych im bliskich; pytanie 3 dotyczyło tego, gdzie będą składowane materiały, które będą 

nadawać się do ponownego wykorzystania w realizacji tej inwestycji; radny bardzo prosi 

o doprecyzowanie odpowiedzi, którą wcześniej otrzymał – chodzi konkretnie  

o lokalizację, jaką ma mieć wymieniony w tej odpowiedzi plac magazynowy; 

2. Marcin Podolski – prośba, aby na stronie internetowej miasta uzupełnić informacje 

odnośnie regulaminu PSZOK, bo znajduje się na ww. stronie błędna informacja odnośnie 

godzin otwarcia – w pn jest otwarty od 8.00 do 18.00, a nie od 8.00 do 16.00; brakuje 
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także informacji o trzech dniach w ciągu roku, w których PSZOK jest nieczynny; prośba 

o uzupełnienie tego, bo ta informacja, która teraz jest – wprowadza mieszkańców w błąd; 

3. Maciej Motyl – wniosek o w końcu naliczanie opłat od odpadów niesegregowanych dla 

wspólnot, które nie segregują odpadów. 

 

 

8. Zamknięcie sesji 

 

 

Przewodnicząca zamknęła sesję 06 listopada 2024r. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

  


